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Потпредседник Г17 Верица Калановић: Нисмо помишљали да рушимо Владу.
Избори ове године. Наши ће радити најбоље што могу

  

НЕЋЕМО урушавати Владу изнутра. Циљ нам је стабилност у држави. Датум избора
зависи искључиво од највећег партнера у владајућој коалицији.

  

То је за ”Новости” изјавила Верица Калановић, потпредседник Г17 плус која ће у среду
писано обавестити премијера Мирка Цветковића да подноси оставку на функцију
министра за НИП.

  

* Је ли ваша одлука чин солидарности са лидером Динкићем или нови политички
маневар Г 17?

  

- То је мој лични, морални чин и одговор на предлог о разрешењу потпредседника Владе
Млађана Динкића. Уложила сам десет година у спровођење заједничких идеала са
Динкићем и не видим себе у тиму из ког се избацује један од најбољих министара и
човек који мисли и ради најбоље за Србију.

  

 * Значи, то није одлука партије да повуче најјаче политичке фигуре?

  

- Не. Одлуку сам донела сама, током Председништва странке у понедељак. Чак је и
председник Динкић био изненађен кад сам му то саопштила. Странка то од мене није
тражила, већ ми је, чак, била намењена и нова, активнија улога у раду Владе.

  

* Јесте ли размишљали да потпуно изађете из коалиције?
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- Та опција ниједног тренутка није била у игри. Циљ нам је стабилност у Србији. Нисмо ни
помишљали да рушимо Владу.

  

* Колико је реално да ваши министри наставе да функционишу у таквој Влади?

  

- Овај посао подразумева и повремено склањање емоција у страну. Наши министри, као
и нови које ћемо да предложимо, неће урадити ништа што би дестабилизовало Србију.
Спроводиће на најбољи начин прокламовану политику Владе и странке.

  

* Да ли вас је изненадила Цветковићева одлука да покрене поступак за смену
Динкића?

  

- То није била Цветковићева одлука. По ко зна који пут, одлука је донета негде ван
Владе. Изненадио нас је тај потез ДС.

  

* Како мислите да изгладите поремећене односе?

  

- Са ДС нисмо у рату. Али, ова њихова одлука сигурно не иде у правцу успостављања
поверења већ губљења поверења.

  

* Кад је Динкић кренуо у јавну критику Владе, да ли је имао на уму овакав
политички епилог?

  

- Све што смо говорили протеклих дана било је у функцији унапређења рада Владе. Циљ
нам је био бржи, ефикаснији, енергичнији рад - преокрет. А не дестабилизација земље.
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* Многи спекулишу да ћете сада бити нека врста инсајдерске опозиције и да ћете
изнутра урушавати Владу?

  

- Нећемо бити ни инсајдер ни рушилачки фактор. Напротив, бићемо снага која жели да
заједно спроведемо обећања грађанима. Нећемо да будемо опозиција ни држави ни ДС.
Урадићемо све да држава нормално функционише.

  

* Верујете ли да су демократе имале алтернативу и за случај да Г17 напусти власт?

  

- Не бих да улазим у спекулације. Верујем да нису имали никакву другу алтернативу.

  

* Контролишете ли све посланике Г 17?

  

- Протеклих дана је исказано апсолутно јединство свих наших посланика и одбора широм
Србије. Посланичка група Г17 је састављена од људи који су заједно са нама формирали
партију и ту нема места за бесмислене спекулације.

  

* Када ће бити избори?

  

- О томе одлучује ДС. Лично их очекујем на крају године.

  

* Имате ли кандидате који ће да наследе Динкића и вас?

  

- Још не. Разговараћемо о томе у наредним данима. Предложићемо способне људе и за
Министарство економије и за НИП. Очекујемо и да остале странке током реконструкције
уведу најспособније у Владу.
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И ДИНКИЋ ЗА ПРЕГОВАРАЧКИМ СТОЛОМ

  

* Хоће ли Динкић учествовати у разговорима о реконструкцији?

  

- Подржавамо реконструкцију и потпуно је очекивано да за преговарачки сто седне наш
лидер са неким од потпредседника. Надам се да ће се реконструкција обавити Србије
ради, а не себе ради.

  

(Вечерње новости)
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